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Vragen van het lid Kuik (CDA) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de verwoestende effecten van GHB-gebruik (ingezonden 
14 december 2018). 

Vraag 1
Herkent u het beeld dat in de serie «Tygo in de GHB» wordt geschetst dat de 
problemen rond GHB veel groter zouden zijn dan de officiële cijfers doen 
vermoeden?1 

Vraag 2
Wat zegt volgens u de informatie dat zeventig procent van de gebruikers die 
afkickt binnen drie maanden terugvalt in gebruik over de drug en wat zegt dit 
over de behandelmethode? 

Vraag 3
Is dit hoge percentage terugval na afkicken vergelijkbaar met andere landen? 
Zijn er landen die meer succesvol zijn in het langdurig laten afkicken van 
GHB-gebruikers? 

Vraag 4
Heeft u inzicht in wachtlijsten bij verslavingszorginstellingen voor GHB-
verslaafden? 

Vraag 5
Hoe staat het met het in uw brief van 3 november 2016 aangekondigde 
pilotproject en heeft dit al een modelaanpak opgeleverd voor andere regio’s 
en gemeenten? Wordt deze modelaanpak al uitgerold?2 

Vraag 6
Welke instrumenten ziet u om zowel de omgeving als de verslaafde GHB-
gebruikers zelf die onder invloed auto rijden, te beschermen?

1 EO, «Tygo Gernandt legt de wereld van GHB bloot», 26 november en 3 december 2018 en 
«Tygo Gernandt: «Niets feestelijks aan partydrug GHB»», Telegraaf 26 november 2018

2 Tweede Kamer, Vergaderjaar 2016–2017, kamerstuk 24 077, nr. 384
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